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2022, Een jaar van opstarten, veranderen, verjongen en 

vernieuwen op vele fronten.  

2023, Een jaar van oogsten ?! 

 

Van harte welkom,  Loenermarker’s, Ereleden, Jubilarissen, 

Sponsoren en vrijwilligers op deze nieuwjaarsreceptie.  

Allereerst wil ik iedereen namens het bestuur en mijzelf een 

geweldig en gezond 2023 toe wensen. Vandaag hebben we 

eindelijk weer de gelegenheid om elkaar in persoon de hand te 

schudden en met elkaar een drankje te nemen.  

Helaas zijn in het afgelopen jaar ons ook 4 leden ontvallen, 

namelijk  Henk Jurriens, Hans Plant, Ben Gabriel en Daan van 

Ark. Hiervoor wil ik graag even een moment van stilte, willen 

jullie uit respect voor de overledenen gaan staan. Dank jullie 

wel. 

Vandaag is een dag met een heel programma, waarin we ’s 

ochtends onze jubilarissen ontvangen hebben met partners, 

familie en verdere genodigden, aansluitend een lunch, daarna 

de wedstrijd G Voetbal tegen LM 1 en dan nu de 

Nieuwjaarsreceptie.  

We willen ook hier in deze receptie onze jubilarissen even in 

het kort voorstellen. Vandaag hebben we in totaal 21 

jubilarissen die tezamen 995 jaar lid van Loenermark zijn 

waarvan we er 15 persoonlijk hebben mogen huldigingen. Een 
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aantal zijn hier vanmiddag ook aanwezig en wil dan ook graag 

een hartelijk applaus voor deze leden. 

5 zijn 25 jaar lid , 2 zijn 40 jaar lid  2,  6 zijn 50 jaar lid, 7 zijn 60 

jaar lid en 1 lid was 70 jaar lid. 

25 jaar Thomas Heezen, Steven Hol, Rowin Wiggers, Robin 

Bjjvank, Christiaan Lubben 

40 jaar Geert Tiemessen,  Jan Zuetenhorst  

50 jaar Marien Kruk, Ronnie  Ruysch,  Jan Blom, Toon Streppel, 

Berco van  Boven, Harry Modderkolk  

60 jaar Geert Nijhof, Reinder Kruk, Harm Elyzen, Hans 

Ruegenbrink, Jaap Holdijk, Appie Gorsseling, Bertus van 

Overbeek  

70 jaar lid van Loenermark,  Rein van Someren  

Zonder een van de jubilarissen te kort te doen wil ik Rein Van 

Someren speciaal benoemen die niet alleen lid is maar ook nog 

zeer regelmatig op het complex te vinden is en een van de 

mensen is die er voor zorgt dat het er buiten picobello uit ziet. 

Rein heeft er voor gekozen om alleen het ochtendgedeelte er 

bij te zijn. Hij zei mij nog dat hij graag met jullie een biertje had 

gedronken maar dat dat helaas niet ging. 

De oplettende toehoorder zal opgemerkt hebben dat we meer 

60 en 50 jarigen huldigen dan 25 jarigen. Normaal gesproken 

zou je dit andersom verwachten. Het is natuurlijk geweldig dat 

zoveel mensen zolang de club trouw zijn maar het geeft ook 
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aan dat Loenermark vergrijst, en dat komt o.a. doordat Loenen 

vergrijst en er relatief weinig nieuwbouw is en dat veel van de 

woningen die er te koop zijn niet voor jonge gezinnen 

weggelegd zijn. Er is dan ook te weinig woningbouw voor en 

door Loenenaren, zoals we in andere dorpen rondom wel zien. 

Ik wil hierbij dan ook een oproep aan de gemeente en provincie 

om Loenen niet te vergeten in hun woningbouwplannen. De 

Dorpsraad is hier ook mee bezig maar we mogen niet te 

afwachtend zijn en later vaststellen dat de toewijzingen aan ons 

voor bijgaan. 

We zijn de Corona periode goed doorgekomen als vereniging, 

door het zorgvuldig managen van inkomsten en uitgaven en 

daardoor hebben we maar weinig ingeboet op onze reserves.  

Echter in 2022 hebben wel een grote hap genomen uit onze 

reserves omdat we een aantal niet verwachtte kosten kregen 

zoals een lek dak, een waterbron die het niet meer deed,  een 

koeling die het opgeeft en last but not least een tractor die 

kapot gaat. Tesamen een kostenpost van meer dan 40.000 

euro. En uiteraard werken de gestegen kosten ook niet ons 

voordeel. Gelukkig profiteren we van de veranderingen die we 

in de afgelopen jaren reeds hebben doorgevoerd en kunnen 

onze leden gewoon spelen, trainen, douchen en in de kantine 

zitten. 

In 2022 hebben we weer vele dingen opgepakt maar en zijn er 

weer vele werkzaamheden verricht. Dit zijn zowel zichtbare als 

minder zichtbare klussen 
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Herinrichten schuur en opslagcontainer, Standenbord in de 

kantine, Verlichting koeling in de kelder, Waterbron, 

Buitenverlichting, Bladruimen, Tractor, Scorebord, 

Buitengeluidsinstallatie, Dakrenovatie oude 

kleedkamer/keuken gedeelte Kleedkamers, Doordat 

lichtkoepels weggehaald zijn, in verband met de dakrenovatie, 

moeten plafonds hersteld worden. In dit proces wordt 

gelijktijdig de traditionele verlichting vervangen door 

ledverlichting. Maar laten we ook een nieuwe koeling en een 

nieuw kassasysteem niet vergeten. 

Gelukkig hebben we een aantal mensen in onze club die altijd 

kijken of er regelingen zijn waarvan we gebruik kunnen maken. 

Zo hebben we onlangs 5000 euro toegezegd gekregen van de 

NOGA. Om het verenigingsleven in de Nederlandse sport te 

ondersteunen heeft de Nederlandse Online Gambling 

Associatie (“NOGA”) de actie ‘Verwarm je club’ gelanceerd. 

Loenermark heeft zich ook ingeschreven met een gemotiveerde 

aanvraag. Op basis van deze motivatie heeft NOGA besloten 

dat Loenermark tot de 30 gelukkige prijswinnaars behoort.  

Sportief gezien gaat het ons op dit moment voor de wind, het is 

altijd prettig om hier te staan met LM hoog op het standen 

bord, na onze narrow escape van vorig seizoen. Het is zeker 

goed te zien dat de positieve spirit van eind vorig seizoen 

meegenomen is in dit seizoen en dat Desmond met zijn 

mannen misschien nog wel voor een verrassing gaan zorgen. 

Dat zou een mooie beloning zijn voor de energie en tijd die 
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Desmond in onze club geïnvesteerd heeft. Zoals jullie weten 

gaat Desmond ons na dit seizoen verlaten en ben ik blij jullie te 

kunnen mededelen dat we inmiddels een opvolger hebben 

vastgelegd. 

Dit is voor jullie geen onbekende, het is namelijk Marco Rou die 

in de seizoenen 2013 t/m 2016 reeds bij Loenermark gewerkt 

heeft. Marco is nu nog trainer bij vv Kilder waar hij na dit 

seizoen stopt. Selectie commissie en spelersraad hebben 

unaniem besloten dat dit de juiste keuze voor Loenermark is ! 

Een tweede nieuwtje op sportief vlak is dat Jeffrey Rutgers 

volgend seizoen zal terugkeren op het oude nest. Daar zijn we 

als vereniging natuurlijk enorm blij mee.  

Loenermark is hard op weg om 100 jaar oud te worden en we 

willen dit 100 jarig bestaan natuurlijk op mooie en uitbundige 

wijze met jullie vieren. Om dit te kunnen doen is veel 

voorbereiding nodig en blij te kunnen zeggen dat vanmiddag 

dan ook de officiële start van de jubileums voor bereidingen. Ik 

heb in de afgelopen maanden aan Jaap en Tom gevraagd om als 

verkenners te fungeren en zei hebben een initieel plan gemaakt 

en vrijwilligers gepolst uit de gehele vereniging en dat is gelukt.  

Jaap en Tom bij deze zijn jullie officieel geïnstalleerd en 

gemandateerd  als Commissie Loenermark 100 jaar !!!  

Vele uren zijn en worden door enthousiaste vrijwilligers, in 

Loenermark gestoken. Het lijkt bij Loenermark o zo gewoon dat 

het complex er top uitziet, dat we onze wedstrijden kunnen 
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spelen, dat we ons biertje kunnen drinken en dat we 

deelkunnen nemen aan de verschillende activiteiten. Maar dat 

is het zeker geen vanzelfsprekendheid!  

Ik wil dan ook alle vrijwilligers die op enige wijze iets doen voor 

Loenermark bedanken voor hun tijd en inzet en ben dan ook 

blij om te zien dat er vele nieuwe gezichten zijn opgestaan en 

zich gemeld hebben om wat te doen voor de club. Maar zoals 

bij elke vereniging we hebben nog wel wat open plekken of 

dingen die gedaan moeten worden, dus als je iets wilt en kunt 

doen voor Loenermark sta op en meld je aan. Er zijn echt heel 

veel aan kleine en grotere taken of projecten waar jij een rol 

kunt spelen. We zullen het samen moeten doen ! 

Voor dat ik afsluit wil ik graag jullie opmerkzaam maken op de 

prachtige aankleding van de kantine en uiteraard de 

kantinecommissie en het barpersoneel bedanken voor het 

mogelijk maken van deze nieuwjaarsreceptie.   

Laat ons het glas heffen op een prachtig 2023 ! 

 

Toon Streppel 

Voorzitter vv Loenermark. 

 


